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ZÁPIS 
 

z 1. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 16.01.2023 

 

Přítomni: 16:57 Mgr. Jan Čižinský, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová Ph.D., Ing. Kamil Vavřinec 

Mareš Ph.D., MgA. Hana Třeštíková, Pavel Vyhnánek, M. A, Pavel Zelenka, Ing. 

Jakob Hurrle Ph.D., Mgr. Jiří Knitl, Mgr. Hana Šišková, Ing. Jiří Štěpán, PhDr. 

Richard Biegel, Ph.D., RNDr. Pavel Řepa, Martin Tománek, Bc. Sylva Svobodová, 

PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D., Ignác Okamura, Mgr. et Mgr. Vladan Brož, JUDr. 

Tomáš Vavřinec, Mgr. Jiří Hejnic, Ing. Jan Ladin, Josef Neuberg, Radek Mikšík, 

Jana Machová, Mgr. Martin Suchánek, Ing. Adam Kalous, Bc. Ondřej Melena, Ing. 

arch. Matěj Čunát 

                 17:50  Pavlína Lacková, Pavel Škarecký 

Omluveni:    

Přizváni:           

Předsedající:  Mgr. Jan Čižinský   

Ověřovatelé:   Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek 

 

 Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17:04 hodin.  

Číslo 

bodu 

Bod 

Komentář 
1.  Zahájení a schválení programu 1. jednání Z MČ P7 

Starosta Mgr. Jan Čižinský přivítal všechny přítomné a zahájil 1. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023. 
 

Paní Bromová, občanka Prahy 7, navrhuje: 

1. předřadit materiál ev. č. 0038 – k informaci o stavu rozvoje VRÚ Bubny – Zátory 

2. zařadit bod do programu Zřízení výboru ZMČ P7 pro řešení lokality Bubny – Zátory 

3. zařadit bod do programu Diskriminační způsob komunikace starosty a některých radních s občany Prahy 7 
 

Místostarostka PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D. žádá o zařazení bodu Informace o stavu rozvoje VRÚ 

Bubny – Zátory (materiál ev. č. 0038) do programu.  

 

Člen Z MČ P7 Josef Neuberg uvedl, že se kvůli případnému střetu zájmů nezúčastní rozpravy k materiálu ev. č. 0006 

– k poskytnutí programových dotací v rámci dotačního řízení MČ Praha 7 v oblastech bezpečnost a protidrogová 

prevence, kultura, sociální a zdravotní, sport, školství, životní prostředí, rozvoj a péče o veřejný prostor pro rok 2023. 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o programu v tom znění, v jakém byl předložen s tím, že prvním bodem 

programu bude Informace o stavu rozvoje VRÚ Bubny – Zátory. 
  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Hlasování: 27/0/0/2 

Pořadí bodu na programu: 1. 

 

 

 
2.  Připomínky k zápisu z předešlého zasedání Z MČ P7 

 

Bez připomínek 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 2. 
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3.  Volba návrhového výboru Z MČ P7 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení: Martin Tománek, RNDr. Pavel Řepa, 

Ing. Jiří Štěpán 

Předsedou návrhového výboru byl zvolen Martin Tománek. 
 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kanceláře starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Hlasování: 27/0/0/2 

Pořadí bodu na programu: 3. 

 

 

 

 
4.  Dotazy a připomínky občanů 1 

Pan Kapler, akademický malíř, má výhrady k představenému projektu železniční trati Bubny-Zátory-Stromovka-

Letiště Václava Havla – Kladno, který je dle jeho názoru devastující pro celou čtvrť Prahy 7, pro Stromovku a pro 

další obytné části města. Nelíbí se mu, že touto oblastí bude vést frekventovaná železnice s častými průjezdy vlaků, a 

to i v nočních hodinách, a zajímá ho, proč volení zástupci neiniciovali k tomuto projektu veřejnou diskuzi, popř. 

referendum. Proběhlé, dle něj nedostatečné a uzavřené, diskuze, mu nestačí. Myslí si, že k tomuto projektu měl mít 

každý občan možnost se vyjádřit. Také uvádí, že projekt bude stát desítky miliard korun a tedy nešetří státní kasu. 

Domnívá se, že se mělo hledat úspornější řešení. Negativa projektu dle něj převažují nad jeho přínosy pro město. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D. 
 

Člen Z MČ P7 Ing. Jan Ladin potvrzuje, že diskuze k projektu železniční trati proběhla, že i on sám společně se 

členem Z MČ P7 Mgr. Jiřím Hejnicem inicioval v roce 2017 v Holešovicích setkání na toto téma, ke kterému byla 

přizvána celá řada architektů, ze kterého však nevzešel žádný závěr, neboť architekti měli na projekt různorodé 

názory. Člen Z MČ P7  Ing. Jan Ladin pochválil komunikaci s radní PhDr. Ing. arch. Lenkou Burgerovou, Ph.D. a 

zmínil, že současné vedení radnice aktivně vybízelo k diskuzi nad připravovaným projektem. V předkládané 

informaci o stavu rozvoje VRÚ Bubny – Zátory (materiál č. 0038) ho však překvapila snížená propustnost území, o 

čemž se dozvídá až během jednání ZMČ P7. Konkrétně mu jde o propojení ulic Veletržní a Dělnická a dotazuje se, 

proč je nyní toto propojení navrženo jen pro pěší a cyklisty a ne pro automobilovou dopravu. 

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D. 
 

Pan Kapler ve svém dalším příspěvku zmiňuje o tom, že na území Bubny – Zátory má vyrůst město pro 25 000 lidí a 

zajímá ho, proč, když po dobu tří let, kdy trvala oprava Negrelliova viaduktu, vlaky jezdili okolo mimo toto území a 

nijak zásadně to nevadilo, je nyní prosazováno, aby přes tuto nově vznikající obytnou oblast vedla železniční trať. 

Pochybuje o argumentech, že se díky ní lépe propojí Kladno s Prahou, neboť železnice mezi těmito městy vede již 

nyní a vlaky dle pana Kaplera jezdí prázdné. Nezpochybňuje železnici, ale zároveň se domnívá, že se nedá dopředu 

říci, že obyvatelé Kladna začnou novou železnici více využívat pro cestování do Prahy a poklesne díky tomu 

automobilová doprava. Hlavním cílem vybudování nové železniční trati je dle něj podpora cestovního ruchu. 

Domnívá se však, že lepší propojení letiště s Prahou jde zařídit i jinak. 

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D. 
 

Člen Z MČ P7 JUDr. Tomáš Vavřinec se dotazuje místostarostky PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D na stav 

svého dřívějšího požadavku, aby celá trať vedoucí Stromovkou byla zatunelovaná; ne pod zem, ale překrytá. 

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D. 
 

Člen Z MČ P7 Ing. Jan Ladin má doplňující otázku související s vizualizací, která byla zveřejněna v online článku na 

internetových stránkách Prahy 7 a která ukazuje pouze stávající železnici, a proto je podle něj matoucí. Ptá se, proč 

v souvislosti se schválenou novou filharmonií na Vltavské stále vznikají dvě zastávky. Chtěl by k tomu vidět 

zpracovanou dokumentaci. 

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D. 
 

Člen Z MČ P7 JUDr. Tomáš Vavřinec reaguje na svůj předchozí příspěvek a k vysvětlení místostarostky PhDr. Ing. 

arch. Lenky Burgerové, Ph.D. a podotýká, že v současné době vede Stromovkou jednokolejka, kterou projekt nové 

železniční trati rozšiřuje na více kolejí, takže k devastaci Stromovky stejně dojde, protože se budou muset kácet 

stromy. Proto žádá celou Radu MČ P7, aby se pokusila vybojovat překrytí kolejí vedoucí Stromovkou. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. J. Knitl, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D. 
 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

 

 

Pořadí bodu na programu: 4. 
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5.  Dotazy a připomínky občanů 2 (bod programu zařazený na 18 hodinu) 

Pan Tauer, občan Prahy 7, otevřel téma Klimatické krize a navrhl, aby Praha 7 začala instalovat solární panely na 

budovy, což by dle jeho názoru vedlo ke snížení teploty v ulicích Prahy 7 a ke zvýšení energetické soběstačnosti 

Prahy 7. Vyzývá ZMČ P7, aby v tomto směru začalo jednat s Národním památkovým ústavem. Navrhuje vytvořit 

mapu, která by informovala občany Prahy 7, na kterých budovách je možné solární panely nainstalovat. 

Diskuze: Mgr. J. Knitl 
 

Pan Tauer, občan Prahy 7, na odpověď radního Mgr. Jiřího Knitla namítá, že existují studie, které prokazují vliv 

solárních panelů na teplotu v okolí. 

Diskuze: Mgr. J. Knitl 
 

Mgr. Jiří Hejnic, člen Z MČ P7, reaguje na slova pana Tauera a uvádí, že sice nic nemá proti solárním panelům, ale 

bránil by se je instalovat na krásné červené střechy městských domů, spíš by je instaloval např. na asfaltová 

parkoviště u sportovních hal. 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o třetím příspěvku pana Tauera do diskuze. 

Hlasování: S 27/0/0/2 
 

Pan Tauer, občan Prahy 7, dodává, že ne všechny střechy jsou krásné červené. Poukazuje na nařízení vlády, dle 

kterého budou muset mít všechny stavby od roku 2029 na střeše solární panely. Pokrok nelze zastavit a solární 

panely jsou střešní krytina budoucnosti. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský 
 

Paní Bromová, občanka Prahy 7, navazuje na příspěvek pana Tauera ohledně vytvoření mapy domů, na kterých lze 

umístit solární panely, a domnívá se, že jde o dobrý nápad. Dále se vrací k tématu podchodů na Vltavské a pana 

Martina Kontry, o kterém již hovořila na minulém jednání Z MČ P7 dne 19. 12. 2022.  Také se znovu vrací k ceně 

online přenosu z jednání Z MČ P7.  

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. R. Špok 
 

Paní Bromová, občanka Prahy 7, se dotazuje radního Ing. Jakoba Hurrleho, Ph.D., zda již ustanovil komisi, která se 

bude zabývat bezbariérovostí. V té souvislosti znovu otevírá téma WC na hřišti Kaštánek. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Ing. J. Hurrle, Ph.D. 
 

Pan Kapler, akademický malíř, ve svém příspěvku poukazuje na problematický přístup Správy železnic, která se 

nyní, kromě stavby nové železniční trati Bubny – Zátory, chystá zbourat železniční most na Výtoni, který je národní 

kulturní památkou, a postavit zde most nový.  

Diskuze: Mgr. J. Čižinský 
  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

 

Pořadí bodu na programu: 5. 
 

6. 0001/23-Z k informaci o stavu rozvoje VRÚ  Bubny - Zátory 

Předložila místostarostka PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D. 
 

Diskuze: paní Bromová - občanka Prahy 7 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský přerušil projednávání tohoto bodu kvůli pravidelnému bodu Dotazy a připomínky občanů 

2 v 18:00 hod.  
 

Poté se pokračovalo v projednávání materiálu ev. č. 0038 – k informaci o stavu rozvoje VRÚ Bubny – Zátory. 

Diskuze: Ing. arch. M. Čunát, M. Tománek, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., Mgr. J. Čižinský, Bc. O. Melena, 

pan Tauer – občan Prahy 7, P. Zelenka, Mgr. J. Knitl, pan Kapler – občan Prahy 7, Ing. J. Ladin,  
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o třetím příspěvku člena Z MČ P7 Ing. arch. Matěje Čunáta do diskuze. 

Hlasování: S 28/0/0/0 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o třetím příspěvku paní Bromové, občanky Prahy 7, do diskuze. 

Hlasování: S 18/1/2/8 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o třetím příspěvku pana Kaplera, občana Prahy 7, do diskuze. 

Hlasování: S 23/0/1/5  
 

Předkladatel: MISTA PhDr. Ing. arch. Lenka 

Burgerová, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor rozvoje a péče o veřejný 

prostor 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

 
 

Hlasování: 29/0/0/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 6. 
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7. 0002/23-Z k poskytnutí programových dotací v rámci dotačního řízení MČ Praha 7 v oblastech bezpečnost a 

protidrogová prevence, kultura, sociální a zdravotní, sport, školství, životní prostředí, rozvoj a péče o veřejný 

prostor pro rok 2023 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 
 

Diskuze: paní Bromová – občanka Prahy 7, Ing. J. Hurrle, Ph.D., Mgr. J. Čižinský 
 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 21/0/1/6 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 7. 

 

 

 
8. 0003/23-Z ke stanovení výše měsíčních odměn neuvolněným členům Zastupitelstva MČ Praha 7 pro volební 

období 2022 – 2026 s účinností od 01. 02. 2023  

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 
 

Diskuze: paní Bromová – občanka Prahy 7, Mgr. J. Čižinský 
 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 28/0/0/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 8. 

 

 

 
9. 0004/23-Z k rozhodnutí o uplatnění výjimky z pravidelné valorizace nájemného u nebytových prostor 

uzavřených na dobu určitou 

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 
 

Diskuze: paní Bromová – občanka Prahy 7, Ing. arch. M. Čunát, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Ing. J. Ladin, Ing. J. 

Hurrle, Ph.D. 
 

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Mareš, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor majetku 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 24/0/3/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 9. 

 
 

 
10. 0005/23-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 

Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 8. zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2022 a 1. 

zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023  

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 
 

Radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. uvádí do zápisu, že hlasoval PRO. 
 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 27/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 10. 

 

 
11. 0006/23-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 8. zasedáním 

Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2022 a 1. zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložil předseda Kontrolního výboru ZMČ P7 Bc. Ondřej Melena 
 

Diskuze: paní Bromová – občanka Prahy 7, Bc. O. Melena, M. Tománek 
 

Předkladatel: Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Kontrolní výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 26/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 11. 

 

 

 



  ZÁPIS z 1 jednání Zastupitelstva  městské části Praha 7, které se konalo dne 16.01.2023   5 z 6 

12. 0007/23-Z k Rámcovému plánu činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 na rok 2023 

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena 
 

Diskuze: paní Bromová – občanka Prahy 7, Mgr. et Mgr. V. Brož, Mgr. J. Čižinský, Mgr. J. Knitl, Bc. O. Melena 
 

Předkladatel: Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Kontrolní výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 27/0/0/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 12. 

 

 
13. 0008/23-Z k informaci o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 8. zasedáním 

Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2022 a 1. zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložila předsedkyně Finančního výboru Z MČ P7 Jana Machová 
 

Předkladatel: Jana Machová 

Zpracoval: Finanční výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 28/0/0/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 13. 

 

 
14. 0009/23-Z k Rámcovému plánu činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 na rok 2023 

Předložila předsedkyně Finančního výboru Z MČ P7 Jana Machová 
 

Předkladatel: Jana Machová 

Zpracoval: Finanční výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 28/0/0/0/ 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 14. 

 

 
15. 0010/23-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva MČ 

Praha 7 v období mezi 8. zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2022 a 1. zasedáním Zastupitelstva MČ 

Praha 7 v roce 2023 

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová 
 

Předkladatel: Bc. Sylva Svobodová 

Zpracoval: Výbor pro VSZ 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 27/0/1/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 15. 

 

 
16. 0011/23-Z k Rámcovému plánu činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví 

Zastupitelstva MČ Praha 7 na rok 2023 

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová 
 

Diskuze: P. Lacková, Mgr. J. Hejnic, Bc. S. Svobodová, paní Bromová – občanka Prahy 7, Mgr. J. Čižinský, Bc. O. 

Melena, Mgr. M. Suchánek 
 

Předkladatel: Bc. Sylva Svobodová 

Zpracoval: Výbor pro VSZ 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 24/0/1/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 16. 

 

 
17.  Dopisy, adresované Z MČ P7 

Z MČ P7 nebyl adresován žádný dopis 
 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 17. 
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18.  R ů z n é 

Člen Z MČ P7 JUDr. Tomáš Vavřinec požádal o možnost zajištění občerstvení pro členy zastupitelstva a občany. 

Diskuse: Mgr. J. Čižinský, paní Bromová – občanka P7 
 

Člen Z MČ P7 JUDr. Tomáš Vavřinec požádal o informace ve věci objektu tenisových kurtů Výletná. 

Diskuze: Mgr. Jan Čižinský.  
 

Člen Z MČ P7 Mgr. Jiří Hejnic znovu požádal místostarostu Pavla Zelenku o vyčíslení ztráty parkovacích míst 

v Jankovcově ulici v úseku mezi ulicemi Parní mlýny a Přístavní v rámci rekonstrukce této ulice. 

Diskuze: P. Zelenka 
 

Člen Z MČ P7 Mgr. Jiří Hejnic požádal o možnost prezentace studie k úpravám objektu  Veverkova 10 na jednání 

Zastupitelstva MČ P7. 

Diskuze: P. Zelenka, Ing. J. Ladin, Ph.D., Mgr. J. Hejnic, Mgr. J. Čižinský, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Mgr. H. Šišková 
 

Členka Z MČ P7 Jana Machová prostřednictvím interpelace požádala o zvážení navýšení ošatného pro matriky a 

oddávající o 5 000,- Kč a instalaci klimatizačního zařízení v obřadní síni. Obě interpelace byly předány na 

organizační oddělení. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. R. Špok 
 

Člen Z MČ P7  Bc. Ondřej Melena požádal o vysvětlení, proč se uzavřených jednání komisí Rady MČ P7 nemůže 

zúčastnit člen Zastupitelstva MČ P7. 

Diskuse: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., Mgr. J. Čižinský, Mgr. J. Hejnic, Bc. O. Melena, M. Tománek, Mgr. 

R. Špok, J. Neuberg, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., paní Bromová – občanka P7 
 

Paní Bromová, občanka P7, upozornila, že stále nejsou přehledně zveřejňovány a aktualizovány informace ohledně 

pomoci prostřednictvím potravinové banky.  
 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 18. 

 
19.  Z á v ě r 

  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 19. 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 v 20:20 hodin.  

Přílohy: Hlasování 

 

______________________________________ 

Mgr. Jan Čižinský 

Ověřovatelé:  

 

_____________________________                                   _____________________________ 

Martin Tománek                                                                  Bc. Ondřej Melena 

 

 

Zapisovatelé: Mgr. Martina Nováková – zápis, Jiřina Ullrichová – usnesení,  

Klára Šikýřová – hlasovací zařízení 


